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MAMS ELNÖKSÉGI ÜLÉS 
2012. március 7. 16h 

Magyar Sport Háza, 1146 Bp, Istvánmezei út 1-3. 
 

Jelenlévők a mellékelt jelenléti ív szerint:  
 
Pusztai Csaba Elnök  
Csiba Péter Sportszakmai alelnök később érkezett 
Németh Péter Gazdasági alelnök  
Daragó István Elnökségi tag  
Sasvári Sándor Elnökségi tag, enduro 

szakágvezető 
 

Kökényesi György Elnökségi tag, supermoto 
szakágvezető 

 

dr. Szűcs Viktor Elnökségi tag  
Déczi Ferenc Motocross szakágvezető  
Hirtling Gábor Gyorsasági szakágvezető  
Kiss Szabolcs Salak szakágvezető  
Horváth Attila Felügyelő Bizottság vezetője  
Nádasdi János Felügyelő bizottság tagja  
Zólyomi Andrea Főtitkár  
dr. Némethi Zsolt MAMS jogi tanácsadója  
Fülöp Ferenc Sportbírói Bizottság vezetője  
Pál László  Sportfelügyelői Bizottság 

vezetője 
 

Majosházi Péter Értékelési Bizottság vezetője  
Bodányi Ákos egyesületi vezető  
Nagy Róbert egyesületi vezető  
Wodicskáné Tállyai Beatrix Egyesületi vezető  
Fekete János   
Nagy Patrik   
Ónodi Tamás   
Wodicska Zoltán   
 
Pusztai Csaba elnök köszönti a megjelenteket és megállapítja, hogy az elnökség 5 jelenlévő 
fővel határozatképes.  
 
 
1//E/2012.03.07 sz. határozat: Az Elnökség egyhangú szavazással jegyzőkönyv vezetőnek 
Zólyomi Andreát, jegyzőkönyv hitelesítőknek Szűcs Viktort és Sasvári Sándort nevezi 
ki. 
 
Az előzetesen kiküldött napirendi pontok a következők:  
 

1. Előző ülés határozatainak áttekintése 
2. Külföldi licencváltáshoz szükséges engedély kiadása 
3. Tagfelvétel 
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4. 2012. évi versenynaptárak  
5. 2012. évi közgyűlés beszámolóinak elfogadása (sportszakmai beszámoló, 2011. évi 

pénzügyi terv végrehajtásáról szóló beszámoló, 2011. évi mérleg és éves beszámoló, 
2011. évi közhasznúsági jelentés, 2012. évi pénzügyi terv) 

6. Mandátumvizsgáló bizottság létrehozása 
7. Fekete versenyekkel kapcsolatos állásfoglalás 
8. Online nevezési rendszer kialakítása 
9. MAMS-Hungaroring Zrt. megállapodás 
10. MAMS-MNASZ megállapodás (short track quad versenyek) 
11. Supermoto szakág jövője 
12. Egyebek  

 
Pusztai Csaba: érkezett két napirendi pont kiegészítés: salak szakági bizottság bővítése és 
licencárakra vonatkozó javaslat. 
 
2/E/2012.03.07 sz. határozat: Az Elnökség egyhangú szavazással elfogadja a napirendi pont 
kiegészítéseket. 
 
 
1. napirendi pont: Előző ülés határozatainak áttekintése 
 
Pusztai Csaba: röviden ismerteti az előző ülésen elhangzottakat.  
 
 
2. napirendi pont: Salakbizottság kibővítése 
 
Kiss Szabolcs: Balogh Jánost, a Debrecen Speedway SE vezetőjét szeretné bevenni a 
bizottságba. Minden ülésen jelen van, és segíti a bizottság munkáját.  
 
3/E/2012.03.07 sz. határozat: Az Elnökség egyhangú szavazással elfogadja a salak 
szakági bizottság kibővítését. 
 
 
3. napirendi pont: Licencár módosítási javaslat 
 
Pusztai Csaba: jelenleg azok a versenyzők, akik február 28-ig leadták a licencigénylésüket, 
kedvezményes áron válthatták ki. Aki a határidő után adja le, teljes árat kell fizetnie. A 
kérelemben két javaslat is szerepel: akik még nem rendelkezetek semmilyen MAMS 
licenccel, egész évben a kedvezményes árat fizethessék. A másik javaslat szerint akik 
júliusban, vagy azt követően váltanak licencet, szintén a kedvezményes áron tehessék. 
 
Sasvári Sándor: azzal egyetért, hogy az első licences kapjon kedvezményt. 
 
4/E/2012.03.07 sz. határozat: Az Elnökség egyhangú szavazással elfogadja a javaslatot, 
mely szerint az a versenyző, akinek előző évben nem volt licence, a kedvezményes áron 
válthasson licencet. 
 
5/E/2012.03.07 sz. határozat: Az Elnökség egyhangú szavazással elutasítja a javaslatot, 
mely szerint a júliusban, vagy az után licencet váltó versenyzők kedvezményt kapjanak. 
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4. napirendi pont: Külföldi licencváltáshoz szükséges engedély kiadása 
 
Pusztai Csaba: ha a versenyző nem áll fegyelmi eltiltás alatt, ki kell hogy adjuk az engedélyt. 
 
Kiss Szabolcs: januárban nem támogatta a versenyző kérelmét, de most nem áll útjában. 
 
6/E/2012.03.07 sz. határozat: Az Elnökség egyhangú szavazással hozzájárul ahhoz, hogy 
Nagy Patrik Csehországban váltson salakmotoros licencet. 
 
7/E/2012.03.07 sz. határozat: Az Elnökség egyhangú szavazással hozzájárul ahhoz, hogy 
ifj. Mészáros László Ausztriában váltson motocross licencet. 
 
8/E/2012.03.07 sz. határozat: Az Elnökség egyhangú szavazással hozzájárul ahhoz, hogy 
Bíró Attila Németországban váltson salakmotoros licencet. 
 
9/E/2012.03.07 sz. határozat: Az Elnökség egyhangú szavazással hozzájárul ahhoz, hogy 
Gergely János Romániában váltson enduro licencet. 
 
10/E/2012.03.07 sz. határozat: Az Elnökség egyhangú szavazással hozzájárul ahhoz, 
hogy Kökényesi Róbert Romániában váltson enduro licencet. 
 
11/E/2012.03.07 sz. határozat: Az Elnökség egyhangú szavazással hozzájárul ahhoz, 
hogy Szép Csaba Romániában váltson enduro licencet. 
 
12/E/2012.03.07 sz. határozat: Az Elnökség egyhangú szavazással hozzájárul ahhoz, 
hogy Bodnár Zsolt Romániában váltson enduro licencet. 
 
13/E/2012.03.07 sz. határozat: Az Elnökség egyhangú szavazással hozzájárul ahhoz, 
hogy Pacsura Richárd Romániában váltson enduro licencet. 
 
14/E/2012.03.07 sz. határozat: Az Elnökség egyhangú szavazással hozzájárul ahhoz, 
hogy Hamar László Romániában váltson enduro licencet. 
 
15/E/2012.03.07 sz. határozat: Az Elnökség egyhangú szavazással hozzájárul ahhoz, 
hogy Kátai Péter Romániában váltson enduro licencet. 
 
 
5. napirendi pont: 2012. évi versenynaptárak 
 
Zólyomi Andrea: az enduro naptár módosult, és megvan a salak és a dragbike naptár is. 
 
16/E/2012.03.07 sz. határozat: Az Elnökség egyhangú szavazással elfogadja az enduro 
naptármódosítást, illetve a dragbike és a salak versenynaptárat. 
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6. napirendi pont: 2012. évi közgyűlés beszámolóinak elfogadása (sportszakmai beszámoló, 
2011. évi pénzügyi terv végrehajtásáról szóló beszámoló, 2011. évi mérleg és éves 
beszámoló, 2011. évi közhasznúsági jelentés, 2012. évi pénzügyi terv) 
 
Pusztai Csaba: 2010-ben és 2011-ben még tudtuk ellentételezni a bevételkiesést, de idén már 
nem tudjuk. Nagy esély van arra, hogy a szövetség működésképtelenné válik. A pénzügyi 
tervbe nem rakta bele az állami támogatást, mert nem látja biztosítottnak, hogy ezt 
megkapjuk. A MOB-é a teljes finanszírozás, és ők is most álltak fel, mint új köztestület. 
Kéri, hogy az Elnökség fogadja el a 2011. évi beszámolókat. 
 
17/E/2012.03.07 sz. határozat: Az Elnökség egyhangú szavazással elfogadja a 2011. évi 
mérleget, eredmény kimutatást és kiegészítő beszámolót. 
 
18/2012.03.07 sz. határozat: Az Elnökség egyhangú szavazással elfogadja a 2011. évi 
közhasznú mérleget, jelentést és eredmény kimutatást. 
 
 
Németh Péter megérkezett, a határozatképesség 6 fő. 
 
 
Pusztai Csaba: az NCA-t (Nemzeti Civil Alapprogram) megszüntették, a helyében létrejövő 
NEA-t (Nemzeti Együttműködési Alap)még most kezdték el létrehozni, nincs még vezetése 
sem. Belátható időn belül nem várható semmilyen bevétel. A költségek nőnek, a bérköltség 
nőni fog. A bérleti díjat az állami támogatásból kaptuk, ezen nem tudunk faragni. A béreken 
nem lehet csökkenteni. A felügyelők költsége magas, de ennek szakmai okai vannak. Van 
még a szakági keret. Nincs más, amihez nyúlni lehet, mínuszba kerülünk. Ha egy civil 
szervezet folyamatosan veszteséges, azt meg kell szüntetni, így szól az új civil törvény. 
A szakági keretet 6 millióval lehet csökkenteni, amíg az állami támogatás meg nem érkezik. 
 
Nádasdi János: át kell strukturálni a költségvetést. A közgyűlésnek el kell mondani, hogy ez a 
szervezet keretet biztosít a sportolásra. A médiamegjelenés költségét esetleg felül lehet 
vizsgálni. 
 
Németh Péter: felületet biztosítunk a versenyzőknek, hogy eladják magukat. 
 
Sasvári Sándor: ha a szakági keret csökkentve lesz, akkor a szakág nem tudja elvégezni a 
tervei szerinti programját. Költségcsökkentés szóba jöhet a felügyelőknél (csak bajnokira 
menjenek), a médiamegjelenésnél vagy a díjátadónál. 
 
Pusztai Csaba: ami nincs, azt nem lehet elkölteni. A felügyelők csökkentése megfontolandó. 
 
Wodicskáné Tállyai Beatrix: tagdíj emelés? 
 
Szűcs Viktor: nevezői licenc emelés? 
 
Sasvári Sándor: N licenc bevétel 5,3 millió Ft. Az állami támogatás helyett kell a bevétel, 
amennyiben tényleg nem kapjuk meg. Ne a szakági keretet vegyük el, hanem a 
pénztartalékaink terhére tervezzük a kockázat viselést. 
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Horváth Attila: visszafogottan és jól át kell gondolni. Nem szabad negatív költségvetést 
elfogadni. Soronként most végig kell menni. A személyi jellegű kiadásokon az adótörvény 
miatt sem lehet hozzányúlni. Egy bizottságot kell létrehozni, hogy megvizsgálja a 
költségvetést. 
 
Kökényesi György: meghívásos és kupaversenyekre nem kell felügyelő. 
 
Daragó István: a médiamegjelenésből hiába van bevétele a rendezőnek, abból a szövetség 
nem lát semmit. 
 
Kökényesi György: a bejelentési díjat emelhetjük, de így is sok a fekete verseny. 
 
Pusztai Csaba: javasolja a díjkiosztó költségét kiszedni (- 3,5M Ft), a szakági keretet 
megfelezni (-4M Ft és -1,5 M Ft) és a felügyelők költségét megfelezni (-4M Ft). A szakági 
kereteknél a tavalyról megspórolt összeg természetesen megmarad. 
Ha lesz többletbevétel, azt a megkurtított sorokra kell visszarakni. 2012-ben egy szakmai és 
pénzügyi grémium vizsgálja meg a szövetség strukturális és pénzügyi működését. 
 
Sasvári Sándor: a felügyelők költségéből vegyék ki a meghívásos versenyek megbízási díjait. 
A díjkiosztó kivételével egyetért. A mádiamegjelenést vagy nullára kell venni, vagy nem kell 
emelni a tavalyi kereten. A szakági keret megnyirbálása nonszensz, ezek betervezett 
költségek. 
 
Németh Péter: a médiamegjelenést nem lehet levenni, ez fontos a versenyző számára. 
 
Pusztai Csaba: javasolja, hogy a díjkiosztóra szánt keretet vegye ki az elnökség a 
költségtervből. 
 
19/E/2012.03.07 sz. határozat: Az Elnökség egyhangú szavazással a 2012. évi 
költségtervből kiveszi a központi díjkiosztó teljes keretét, 3,5M Ft-ot. 
 
Pusztai Csaba: javasolja, hogy a felügyelői díjak keretét 2M Ft-al csökkentsék, mégpedig úgy, 
hogy a megbízási díj keretét 1,4M Ft-al, a közterhek keretét 600e Ft-al, 25%-al csökkentsék. 
 
20/E/2012.03.07 sz. határozat: Az Elnökség egyhangú szavazással a felügyelői díjak 
keretét 2M Ft-al csökkenti, mégpedig úgy, hogy a megbízási díj keretét 1,4M Ft-al, a 
közterhek keretét 600e Ft-al, 25%-al csökkenti.  
Pusztai Csaba: javasolja, hogy a szakági keretet 2,5M Ft-al csökkentsék, mégpedig úgy, hogy 
a bevételarányos keretet 1,7M Ft-al, a teljesítményarányos keretet 800e Ft-al, 25%-al 
csökkentsék. 
 
21/E/2012.03.07 sz. határozat: Az Elnökség 4 igen, 1 nem szavazattal és 1 tartózkodással 
a szakági keretet 2,5M Ft-al csökkentik, mégpedig úgy, hogy a bevételarányos keretet 
1,7M Ft-al, a teljesítményarányos keretet 800e Ft-al 25%-al csökkentik. 
 
Pusztai Csaba: az elnökség a múltkori ülésen megbízta azzal, hogy a médiaszerződést aláírja. 
Ez megtörtént, de tárgyalni lehet arról, hogy 2-3 hónapot kiszedünk. 
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22/E/2012.03.07 sz. határozat: Az Elnökség egyhangú szavazással megbízza az elnököt, 
hogy a szerződött műsorgyártóval a díjcsökkentés lehetőségéről és mértékéről 
tárgyaljon. 
 
Pusztai Csaba: a felügyelői és a bírói bizottság vezetőihez fordul, hogy állítsanak össze egy 
olyan szakmai minimumot, ami a pénzügyi helyzetet figyelembe véve képes a versenyeket 
felügyelni, a feladatot ellátni. Csiba Péter és Daragó István segítsen. 
 
Daragó István: a felügyelők kapjanak 75%-os térítést. A versenyeket nem lehet kiszedni. 
 
Pál László: a felügyelői létszám így is kevés. A versenyzők is igényt tartanak a MAMS 
szolgáltatására. Nem látja úgy, hogy a díjcsökkentés megoldható lenne. 
 
Wodicskáné Tállyai Beatrix: a felügyelők költségét a rendezők fizessék meg. 
 
Fülöp Ferenc: a 25%-os csökkentés, az autópályamatrica megvétele és a tavalyi mentős 
botrány együttesen már túl sok. 
 
Pál László: pont az amatőr versenyeken van szükség a felügyelőkre. 
 
Szűcs Viktor: felajánlja segítségét és kéri, hogy az elnökség javasolja a közgyűlésnek egy 
strukturális átalakítást áttekintő bizottság létrehozását. 
 
23/E/2012.03.07 sz. határozat: Az Elnökség egyhangú szavazással javasolja a 
közgyűlésnek egy strukturális átalakítást áttekintő bizottság létrehozását. 
 
 
Szűcs Viktor távozik, a határozatképesség 6 fő. 
 
Pusztai Csaba: javasolja a tagdíj emelését 2013-tól. 
 
Sasvári Sándor: nem javasolja az emelést. 
 
24/E/2012.03.07 sz. határozat: Az Elnökség 5 igen és 1 nem szavazattal javasolja, hogy a 
tagdíj mértéke 2013-tól 35 000 Ft legyen. 
 
Pusztai Csaba: a következő elnökségi ülésig még a régi rendszer megy, utána az új 
elképzelések szerint működünk. 
 
 
7. napirendi pont: Tagfelvétel 
 
Dr. Némethi Zsolt: a beadott kérelmek közül tagfelvételre javasolja a HQ Racing Sport Kft-t, 
az ODT Autósport Kft-t és az Is-Assist Kft-t. A Túrkevei Városi SE és az Enduro Team 
Suzuki Pécs tagfelvételi kérelme hiányos. 
 
25/E/2012.03.07 sz. határozat: Az Elnökség egyhangú szavazással elfogadja a HQ Racing 
Sport Kft. tagfelvételi kérelmét. 
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26/E/2012.03.07 sz. határozat: Az Elnökség egyhangú szavazással elfogadja az ODT 
Autósport Kft. tagfelvételi kérelmét. 
 
27/E/2012.03.07 sz. határozat: Az Elnökség egyhangú szavazással elfogadja az Is-Assist 
Kft. tagfelvételi kérelmét. 
 
Daragó István távozik, a határozatképesség 5 fő. 
 
 
Pusztai Csaba: javasolja a 2011. évi sportszakmai beszámolók elfogadását 
 
28/E/2012.03.07 sz. határozat: Az Elnökség egyhangú szavazással elfogadja a 2011. évi 
sportszakmai beszámolót. 
 
 
8. napirendi pont: Mandátumvizsgáló bizottság létrehozása 
 
29/E/2012.03.07 sz. határozat: Az Elnökség egyhangú szavazással Wodicskáné Tállyai 
Beatrixot jelöli ki a Mandátumvizsgáló bizottság vezetőjének, Zólyomi Andreát és Sütő 
Erikát a Mandátumvizsgáló bizottság tagjainak. 
 
 
9. napirendi pont: Online nevezési rendszer kialakítása 
 
Majosházi Péter: a mostani helyszíni nevezési rendszer elég nehézkes. Az online rendszer a 
licenc adatbázisra épülne. Jelenleg a nevezők létszáma csak a verseny reggelén derül ki, nem 
lehet előre tervezni. A nevezők adatai bekerülnének egy egységes rendszerbe, amihez könnyű 
hozzárakni a rajtlistát, a jelentéseket, a végeredményt. 
 
Kökényesi György: a supermotoban van lehetőség előre online nevezni, és ez nagy 
könnyebbség. 
 
Sasvári Sándor és Déczi Ferenc jó ötletnek tartja az elképzelést. 
 
Fülöp Ferenc: az adminisztráció nagyon sokáig tart helyszíni nevezés esetén, a sor torlódik és 
lassan halad. 
 
Pusztai Csaba: a Facebook profil és az online rendszer összekapcsolódik, ez beleillik a 
médiamegjelenési elképzelésekbe. Az ár miatt azonban kellene még egy kört futni. Az online 
nevezési rendszer bevezetését az elnökség támogatja, de a pénzügyi hátterét még át kell 
vizsgálni. 
 
30/E/2012.03.07 sz. határozat: Az Elnökség egyhangúlag támogatja az online nevezési 
rendszert, de a Szakágvezetői Tanácsnak át kell néznie és a pénzügyi hátteret is. 
 
 
10. napirendi pont: Fekete versenyekkel kapcsolatos állásfoglalás 
 
dr. Némethi Zsolt: A sportról szóló 2004. évi I. törvény f. év január 1-től hatályos módosítása 
lehetővé teszi a MAMS számára, hogy a korábbiakhoz képest hatékonyabban léphessen fel a 
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tiltott versenyek szervezőivel szemben. A törvény 65. § (4) bekezdése ugyanis az olyan 
sportrendezvény, amelynek résztvevői a versenyzés során fokozott veszéllyel járó 
tevékenységet folytatnak, kizárólag a szakszövetség előzetes írásbeli hozzájárulásával 
rendezhető meg. Az új szabályozás alapján a MAMS-nak lehetősége van a hozzájárulást 
megtagadni többek között akkor is, ha a sportrendezvény megtartása a sportág 
versenyrendszerének működtetését veszélyezteti. 
 
 
11. napirendi pont: MAMS-MNASZ megállapodás (short track quad és tereprally 
versenyek) 
 
Zólyomi Andrea: az előző évekhez hasonlóan ismét megállapodást kötnünk az MNASZ-el a 
közösen szervezett short track quad, illetve terep-rally versenyek kapcsán. 
 
31/E/2012.03.07 sz. határozat: Az Elnökség egyhangú szavazással jóváhagyja a MNASZ-
el kötött megállapodásokat. 
 
 
12. napirendi pont: MAMS-Hungaroring Zrt. megállapodás 
 
Hirtling Gábor: a Ringen 3 gyorsasági verseny lesz: oldalkocsis világbajnokság ob 
betétfutammal, Alpok Adria verseny ob értékeléssel és szeptember végén egy meghívásos 
verseny. Lesz lehetőség a licences versenyzőknek edzésre. 2012-ben nagyjából 6-7 nyílt nap 
lesz. A vb kiírást időben leadjuk a FIM-nek. 
 
 
13. napirendi pont: A supermoto szakág jövője 
 
Pusztai Csaba: javasolja, hogy a MAMS Kökényesi Györgyöt az UEM supermoto 
bizottságának tiszteletbeli elnöki tisztségére jelölje. 
 
32/E/2012.03.07 sz. határozat: Az Elnökség egyhangú szavazással Kökényesi Györgyöt 
az UEM supermoto bizottságának tiszteletbeli elnöki tisztségére jelöli. 
 
Kökényesi György: a supermtoo szakág az évek során gyorsan felfutott, aztán az 
ellenpropagandának köszönhetően összeesett a szakág. Egyedül nem lehet magyar bajnokit 
rendezni, csak külföldi segítséggel. Drága a felszerelés, drága a pályabérlet. A szlovákokkal 
közösen fogjuk rendezni az OB fordulókat. A következő ülésre már tényeket is tud mondani. 
 
Sasvári Sándor: a trial és az old timer szakág helyzetét előzetsen a meghívó szétküldésekor 
kérte elnökségi napirendi pontként felvenni. Miért nincs eredménye a javaslatnak? 
 
dr. Némethi Zsolt: az elmaradt egri supermoto versennyel kapcsolatban keresetet nyújtottunk 
be a bíróságon, hogy igazítsák helyre ez megjelent valótlanságot. Mivel ez megtörtént, a 
keresettől a szövetség eláll. 
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További észrevétel és hozzászólás hiányában a levezető elnök az ülést lezárja. 
 
 
Budapest, 2012. március 26. 
 
 
 
Jegyzőkönyvvezető:  

_____________________________ 
Zólyomi Andrea 

 
 
 
Jegyzőkönyv hitelesítő: 
 
 
 
_____________________________    ____________________________ 
     Szűcs Viktor                        Sasvári Sándor 


